
 
 
 

Districte de les Corts 
Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL SECTORIAL DE SALUT DE LES CORTS 

A Barcelona, a les 18 h del dia 30 de març de 2023, s’inicia la sessió ordinària del Consell Sectorial de Salut 
de les Corts, a la sala de reunions de la seu del Districte de les Corts. 

El Sr. Manuel Becerra inicia la sessió com a president del Consell donant la benvinguda i agraint la 
participació.  

Assistents: 

Pedro Alonso Banc Solidari dels Serveis Gratuïts 
Eduard Català Ass Veïns El Racó de les Corts 
Mª Dolores Parrilla Ass Veïns les Corts Sud 
Anna Maria Serra Banc Solidari- Taula de Dones 
Rosa Estop Assoc contra el Càncer Barcelona - Taula de Dones 
Roser Roigé Assoc Catalana del Parkinson 
Laura Morer Assoc Catalana del Parkinson 
Maria Pueyo Consorci Sanitari de Barcelona 
Maribel Pasarín Agència de Salut Pública de Barcelona 
Albert Garcia   Departament de Salut Ajuntament de Barcelona 
Maite Carbonero Centre Higiene Mental-CSMA-CSMIJ 
Victòria Estrada CAP Montnegre 
Damià Lones CAP les Corts 
Esther Blat CAP les Corts 
Ester Barnils CAPIBE 
Alicia Gámiz CAPIBE 
Franc Capdevila  Coordinadora de farmàcies Àrea Bàsica les Corts 
Imma Miralles Associació Fress 
Manuel Becerra  Conseller del Districte PSC, president del Consell 
Mercè Garrigosa  Consellera del Districte ERC 
Ivan Condés   Conseller del Districte Junts x Catalunya 
 
 
Actua com a secretari del consell el tècnic referent de salut de la Direcció de Serveis a les Persones i al 
Territori Josep M. Comorera. 

L’ordre del dia de la sessió és el següent: 

1. Aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 

2. Impacte dels usos del temps en el descans i la son  

3. Informacions per part de l'entitat del districte Associació Catalana del Parkinson  

4. Actuacions de la mesura de govern de prevenció de les addiccions en joves i adolescents 
del Districte de les Corts 

 



 
 

 
 

  

5. Diagnòstic de salut del districte de les Corts i jornada de priorització 

6. Estat de l'atenció primària al Districte de les Corts (a càrrec del Consorci Sanitari)  

7. Torn lliure d'intervencions 

Es  facilita participació telemàtica a la reunió mitjançant el següent enllaç: 

http://salavirtual.barcelona.cat/DT04-DistricteLesCorts-Consell-Sectorial-30032023-1800-FB1A 
 
Desenvolupament de la sessió 
 

1. Aprovació de l’acta del darrer Consell 

El conseller president del consell sotmet a l’aprovació dels membres assistents l’acta del consell anterior, 
celebrat el dia 27 d’octubre de 2022  i enviada amb la convocatòria, que s’aprova sense esmenes. 

2. Ariadna Güell, del Pacte del Temps de l’Ajuntament de Barcelona, fa una presentació sobre les 
polítiques del temps de l’Ajuntament de Barcelona. Aquesta presentació s’incorpora a la documentació de 
la sessió. Barcelona ha estat escollida primera Capital Mundial de les Polítiques del Temps, una figura 
creada per la Xarxa de Governs Locals i Regionals amb l’objectiu de generar més visibilitat sobre les 
polítiques del temps i estendre’n els beneficis a la societat, les empreses i el planeta. 

3.    Laura Morer fa una presentació sobre el Congrés Mundial del Parkinson que se celebrarà a 
Barcelona del 4 al 7 de juliol. Aquesta presentació s’incorpora a la documentació de la sessió. 

4.  Josep Rovira, de l’Associació Benestar i Desenvolupament, fa una presentació sobre les actuacions 
portades a terme dins de la mesura de govern de prevenció de les addiccions en joves i adolescents del 
Districte de les Corts. Aquesta presentació s’incorpora a la documentació de la sessió. En la presentació es 
destaca les actuacions portades a terme pel Districte de les Corts en l’àmbit de la prevenció del consum 
d’alcohol i drogues des de l’any 2013, i com aquestes actuacions han rebut un nou impuls amb la prevenció 
de noves addiccions com el joc on line o els videojocs en la mesura de govern esmentada del 2019. 
 
5.   Josep Maria Comorera explica el procés portat a terme pels CAPs del Districte iniciat l’any 2019 del 
Diagnòstic de Salut de les Corts. Aquest procés, amb el suport del Districte i l’Agència de Salut Pública de 
Barcelona, ha portat a la creació de la taula de salut comunitària de les Corts, i a la propera realització la 
setmana del 2 al 7 de maig de les jornades de priorització en què culmina el diagnòstic de salut. Dona 
l’explicació amb una presentació que s’incorpora a la documentació de la sessió.  
 
6. Maria Pueyo explica el punt de l’ordre del dia sobre l’estat de l’atenció primària al districte 
mitjançant una presentació que s’incorpora a la documentació de la sessió. Destaca el Pla d’Enfortiment i 
Transformació de l’Atenció Primària i Comunitària i el Pla de Millora de l’Accessibilitat de la Ciutadania a 
l’Atenció Sanitària. En aquests moments s’està assolint una mitjana d’accessibilitat a l’atenció presencial en 
5 dies.  
 
7. Franc Capdevila pregunta pel procediment de renovació del pla de medicació, ja que es troben 
sovint a les farmàcies que les persones venen amb medicaments caducats al pla de medicació. Victòria 
Estrada respon que el primer motiu de consulta als CAPs amb els metges de família és la renovació del pla 
de medicació. En el cas de les Corts, influeix molt la doble cobertura sanitària pública i privada, ja que el 

http://salavirtual.barcelona.cat/DT04-DistricteLesCorts-Consell-Sectorial-30032023-1800-FB1A


 
 

 
 

  

criteri de la metgessa del CAP pot ser diferent de la metgessa de la cobertura privada, i això genera més 
complicacions en la renovació.   
Dolors Parrilla comenta que existeix un dèficit d’especialistes. Maria Pueyo respon que s’està al nivell dels 
països europeus.  
Eduard Català indica que el nivell en l’atenció primària a les Corts és molt bo. Maria Pueyo explica que cal 
tenir en compte que s’ha incrementat molt el nivell de demanda per part dels joves.  
Pedro Alonso intervé dient que el sistema sanitari ha de donar confiança a la gent i treure la por. 
Eduard Català fa menció a que hi ha un nivell d’agressivitat per part d’usuaris als professionals que no 
s’hauria de permetre. 
Alicia Gámiz pregunta al representant de farmàcies sobre el desabastiment de medicaments, ja que es 
troben que estan receptant medicaments que després no hi són a la farmàcia. Demana comunicació i 
coordinació entre centres de salut farmàcies per aquest tema. Franc Capdevila indica que s’està valorant la 
possibilitat de connexió entre farmàcies per conèixer els medicaments dels quals hi ha un desproveïment. 
Considera que la causa pot ser per les diferències de preu dels medicaments entre països, existint un lliure 
comerç intracomunitari. 

 
Sense cap altra intervenció, clou la sessió Manuel Becerra. 

 

El secretari del Consell El president del Consell 

 

 

 

 

Josep Maria Comorera Villalobos Manuel Becerra Hormigo 
  
Barcelona 20 de novembre  de 2023 


